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Ordförande har ordet: 

 

 
Bästa Skaftömunskänkar 

 

Nu har det gått tre månader sedan jag tillträdde som ordförande. Jag är fortfarande lika stolt 

eller kanske ännu mera högfärdig över vår fina sektion. 

 

Rekordet från vår senaste provning med Franken gruppen och lovorden från Erik Grödahl gör 

att vi kan lyfta på både hattar och mössor för ett bra samarbete i grupperna och arbetsvilliga 

medlemmar som inte känner sig som offer utan ser det positiva i att arbeta tillsammans. 

 

För mig är det viktigt att vi så klart har två ben att stå på: 

 

- För det första utvidga kunskapen om vin. 

- För det andra värna om en öppen kommunikation och samvaro som gör livet rätt upp 

och ner blir lite mer innehållsrikt. 

 

Sommaren är snart här med alla våra individuella åtaganden och firartillfällen. På sommaren 

går tiden fort och alla är lite avundsjuka på oss som bor här. En fråga som jag brukar få är 

”Hur klarar ni vintern här”? Sedan Munskänkarna bildades är det lättare att berätta om vårt 

vinterliv här. 

 

Jag önskar Er alla en riktig toppensommar så syns vi den 29 augusti igen på Pinnebergets 

gamla varv. 

 
Ha det så bra önskar Åsa 
 
PS: Håll utkik efter inbjudan träff med sammankallande. DS  

 

 


